
  
 

Travel GSH Pte Ltd 

101 Upper Cross Street People’s Park Centre B1-12 Singapore 058357 
Tel: 6536 3933   Fax: 6534 3633 
Email: Jessie@travelgsh.com / yen@travelgsh.com  
 

  

AUSTRALIA 

CERTIFICATE 

 

 

TOUR HIGHLIGHT 

 

 MELBOURNE  

 WARROOK CATTLE FARM  

 PHILIP ISLAND  

 GREAT OCEAN ROAD  

 
 

DAILY DEPARTURE 
 

Itinerary Subject To Change 
特殊情况下行程会有少许更改 

  

 

6DAYS 5NIGHT  
MELBOURNE EXPLORER 
 

DAY 01   SINGAPORE – MELBOURNE    
[ Meals Onboard ] 
Assemble at Changi International Airport for your flight to Melbourne  
 

DAY 02   MELBOURNE      
[ Breakfast/ Dinner ] 
Upon arrival, meet and greet by local representative & transfer to hotel for 
check in. Lunch on own arrangement. Commence city tour to St Patrick 
Cathedral, Fitzroy Garden, Shrine of Remembrance & China Town. You will 
have some time to shop at Queen Victoria Market (Closed on Mon, Wed & 
public holidays).  
 

DAY 03   MELBOURNE - WARROOK CATTLE FARM - 
PHILIP ISLAND – MELBOURNE    
[ Breakfast/ Homestead Lunch/ Dinner ] 
Depart for Philip Island, an island adventure featuring wildlife reserves, 
wetlands, walking tracks and breathtaking coastlines. Begin the tour with a 
visit to Warrook Cattle Farm for some farm activities where you will enjoy 
the demonstrations on sheep shearing, cow milking and lamb feeding. After 
lunch, visit Koala Conservation Centre and see koalas up-close hiding in the 
branches. This evening proceed to witness the Penguin Parade where the 
world’s smallest penguins emerge from the sea and waddle ashore to their 
sand dune burrows. Thereafter return back to Melbourne. (Remarks: It is 
advisable to bring along jacket due to cold weather in Philip Island)  
 

DAY 04   MELBOURNE - GREAT OCEAN ROAD  
- MELBOURNE 
[ Breakfast/ Lunch/ Dinner ] 
This morning, embark on a full day tour to Great Ocean Road. Marvel at the 
golden sandy beaches, sheer cliffs and amazing rock formations. Pass 
through the seaside towns of Angelsea and Lorne before stopping for fish & 
chips lunch at Apollo Bay. Travel inland through the inspiring Otway 
Ranges before returning to the coastline to visit the Twelve Apostles, 
London Bridge and Loch Ard Gorge. Transfer back to hotel in Melbourne. 
 

DAY 05 MELBOURNE – SINGAPORE     
[ Breakfast ] 
Today will enjoy the free day on your own or join some optional tours. Your 
departure transfer to airport will be in the late evening. 
 

DAY 06 ARRIVE SINGAPORE 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

      6DAYS 5NIGHT 
         MELBOURNE EXPLORER 
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澳洲 
CERTIFICATE 

 

 

TOUR HIGHLIGHT 

 

 墨尔本  

 华洛克农场  

 大洋路  

 菲利普岛 

 

     天天出发 
 

Itinerary Subject To Change 
特殊情况下行程会有少许更改 

  

 

6 天 5 晚 墨尔本 
 

第一天 ：新加坡 - 墨尔本 
[ 机上便餐 ] 
集合于新加坡国际机场，乘搭飞往墨尔本的班机。 

 

第二天 ：墨尔本 
[ 早餐/晚餐 ] 

欢迎来到墨尔本！墨尔本是澳洲最具特色的大都市。优美的建筑，丰富的艺

术文化，舒适便捷的购物环境以及举世闻名的有轨电车等均为这座城市加添

多姿多彩的独特都市韵味。抵达后,送往酒店休息。午餐自费。接着游览墨尔

本市区观光，主要景点包括费兹莱花园的库克船长小屋（外观），圣伯特大

教堂，纪念圣殿，雅拉河畔，墨尔本唐人街和维多利亚女皇市场。 
 

第三天：墨尔本 - 华洛克农庄 - 菲立普岛 - 墨尔本 
[ 早餐/农场午餐/晚餐 ] 

今天，前往菲立普岛。途中会在华洛克农场逗留。在这里，您将有机会体会

到地的澳式农场体验。续往无尾熊保育中心，近距离观赏澳洲国宝级动物无

尾熊。您可在设计好的步道中，见到坐或趴在尤加利树上可爱的无尾熊。续

程到菲立普岛，欣赏世界闻名的企鹅巡礼。黄昏时分，它们从海上鱼贯上

岸，就在沙滩上一起挖掘巢穴，动作滑稽，妙趣横生。千万别错过观看这壮

观的一幕。(注：菲利普岛当地相当寒冷，请携带保暖的衣服) 
 

第四天：墨尔本 – 大洋路 - 墨尔本 
[ 早餐/午餐/晚餐 ] 

早餐后,前往大洋路一日游。大洋路的海岸风光时全球最佳的地点之一。这里

有宁静的海湾，冲浪海滩，热带雨林，山洞和风口，也有举世闻名的景点-奇

特的天然石柱“十二门徒岩”（已有一根倒塌）屹立于海洋里。经过风景如画

的洛恩小镇。停留在阿波罗湾享受鱼柳薯条大餐。午餐后，往内陆路线途经

饱览奥特威雨林的周边美景，前往举世闻名的十二门徒岩和位于大洋路西端

的阿德湖峡欣赏奇特的石灰岩景观。之后便返回墨尔本，结束充满乐趣而令

人难忘的一天。 
 

第五天：墨尔本 
[ 早餐 ] 
早餐后，您可以参加自费项目游览其他地方或自由活动至送往机场，乘搭客

机飞返新加坡。 
 

第六天：新加坡 
抵达新加坡 

 

 

 

 

  6 天 5 晚  墨尔本 

 
 


